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Právnická fakulta UK v Praze 23. 2. 2016 

Komise pro informační technologie a propagaci, pracovní skupina pro propagaci vůči uchazečům 

 

Zápis ze schůze pracovní skupiny 

konané dne 23. 2. 2016 od 20.00, v m. č. 412  

Přítomni: prod. Chromá, V. Hatina, M. Kuk, L. Vacek, T. Mrázková, D. Matuška, P. Potůček, 

M. Švejnohová, M. Nerádová, J. Chmel 

Omluveni: L. Albert, K. Homolová, T. Nosková, M. Moravec, D. Hlaváčková, J. Formánek, A. Pospíšilová, 

D. Otrošinová 

Program: 

I. Využití FB skupiny pro vzájemnou komunikaci 

II. Zpráva o konání veletrhu Gaudeamus v Praze, veletrhu pražských veřejných vysokých škol a dni 

otevřených dveří 

III. Propagační a prezentační materiály 

IV. Prezentace na sociálních sítích 

V. Informační rozcestník pro přijaté studenty 

VI. Fakultní seznamovací kurz 

VII. Funkce v oblasti prezentace k obsazení 

VIII. Termín příštího setkání 

Ad. I. 

Byla provedena kontrola, zda jsou všichni členové pracovní skupiny součástí FB skupiny s názvem „Pracovní 

skupina pro propagaci vůči uchazečům PF UK“ <https://www.facebook.com/groups/909567319140247/>. 

Souběžně s e-mailovou komunikací budou na této skupině zakládány události ke schůzím celé skupiny i 

dílčích pracovních týmů, a dále zde bude probíhat průběžná komunikace o aktuálních otázkách mezi 

schůzemi. 

Ad. II. 

K průběhu veletrhu Gaudeamus v Praze bylo odkázáno na organizační zprávu rozeslanou členům skupiny a 

zveřejněnou v dokumentech na webu fakulty. Zdůrazněna byla výtka vůči univerzitní organizaci, která již 

rezignovala na jednotný dress code u vystavovatelů. Do budoucna se předpokládá pokračování v zapojení do 

doprovodného programu Věda pro život. 
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Veletrh pražských vysokých škol skýtá do budoucna další příležitost k pravidelné prezentaci, která vyniká 

svojí povahou nekomerční akce. Na veletrhu platí zákaz využívání reklamních propagačních předmětů, což 

směřuje prezentaci více k samotné diskuzi s uchazeči namísto vlivu míry investice do reklamy. 

Ke dni otevřených dveří bylo taktéž odkázáno na příslušnou dostupnou organizační zprávu. Po obsáhlejší 

diskuzi bylo pro příští rok přijato několik doporučení k efektivnější organizaci tras prohlídek. 

- pokusíme se zajistit na každou skupinku dva průvodce, toto složení umožní brát do skupinky i více 

uchazečů; 

- průvodcům bude dán pokyn nedělat dílčí přednášky na stanovištích (v místnostech), když za nimi 

čeká další skupina, aby nedocházelo ke zdržování provozu; na druhou stranu nemíníme omezovat 

diskuze se studenty, když jsou k nim vhodné podněty, musí se tak ale dít způsobem, který příliš 

neomezí ostatní; 

o přibližný čas zastávky na stanovišti bude shodný s určeným časem rozestupu, v němž 

skupinky vyrážejí na prohlídku; 

o zastávky k diskuzi bude možné dělat v prostornějších částech chodeb nebo v seminárních 

místnostech, kterých bude zajištěno zejm. kolem 300 větší množství (m. č. 304, 305, 345, 

346, 347, 348); 

o u soudní síně bude možné uhýbat proudu dalších skupin a s využitím místnosti č. 412; 

- průvodci budou v jednotlivých trasových skupinách v bazénu shromážděni na dvou startovních 

místech a budou si uchazeče rozebírat postupně, aby bylo vždy jasné, v jakém čase vyrazila na trasu 

skupina předchozí; 

- dojde ke změně trasy u skupiny A, která z knihovny půjde do 120 přes bazén a vnitřní schody. 

Ad. III. 

M. Kuk rozeslal návrhy nové podoby titulní strany brožury a podle reakcí ostatních členů skupiny byl pro 

titulní stranu vybrán motiv regálu s historickými knihami, který je přílohou tohoto zápisu. Tisk této titulní 

stránky ovšem není možné kvalitně provést ve fakultním tiskařském centru, navíc podle předběžného odhadu 

vychází tisk brožur ve vyžadovaném nákladu v tomto centru dráž než externí komerční tisk. M. Kuk ve 

spolupráci s prod. Chromou zjistí skutečné tiskové náklady na tiskařském centru a připraví porovnání 

s externím tiskem ke zvážení dalšího postupu. 

Do brožury se zapracují nové propagační fotky interiéru fakulty, nadále čekáme na oficiální kvalitní fotky 

budovy z vnějšku. 

Ode dne otevřených dveří používáme vizitky s kontaktními údaji pro uchazeče. M. Kuk zpracuje vzor 

připínací vizitky se jménem, kterou budou moci využívat průvodci v rámci dne otevřených dveří a případně 

též vystavovatelé na dalších prezentačních akcích. 
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Ad. IV. 

Pracovní skupina vzala na vědomí komentáře ze studentské ankety k FB prezentaci fakulty, která má nepřímý 

dopad i na uchazeče o studium. Proběhla krátká diskuze nad třemi kritickými komentáři, které vytýkaly 

neprofesionalitu vedení FB stránky, neznalost správy tohoto sociálního média, málo podstatných upozornění a 

neformálnost a uvolněnost stylu příspěvků. 

V rámci diskuze nad požadavkem formálnosti převážil závěr potlačit v komunikaci uvolněný styl a používání 

emotikonů. FB sice umožňuje jednodušší podání informací, není formálním komunikačním prostředkem, ale 

ani tyto skutečnosti by neměly potlačit formální nároky a důstojnost ve vnější komunikaci fakulty. 

V pracovní skupině převážil názor ohledně ideálního stavu prezentace na sociálních sítích, který by spočíval 

v rozdělení FB stránek na samostatnou stránku pro vnější prezentaci a stránku pro vnitřní komunikaci a 

prezentaci vůči studentům magisterského studijního programu. Správa dvou stránek a rozdělování informací 

ke zveřejnění by ovšem vyžadovala uložení této činnosti do pracovního úvazku některého zaměstnance, což si 

fakulta momentálně rozpočtově a personálně nemůže dovolit. 

Ad. V. 

Zpracování informačního rozcestníku pro přijaté studenty by mělo být hotové do konce června. 

Ad. VI. 

Pracovní skupina projednala rozložení účastníků do termínů, kde se předpokládá cca 200 účastníků na jeden 

turnus. Rozložení pro ubytování je 120 lůžek v chatkách a 200 lůžek ve stanech s podsadou. Část skupiny 

vyslovila obavy z ubytování účastníků ve stanech s ohledem na chladné počasí, jiné řešení ohledně ubytování 

se ovšem nenabízí, proto budou muset být účastníci s těmito podmínkami předem seznámeni. Bylo 

upozorněno, že Přírodovědecká fakulta zde pořádá v podobném termínu ve stejných podmínkách úvodní 

soustředění již tradičně. 

P. Potůček představil svůj návrh na organizaci kurzu, který předpokládá členění účastníků do skupin po 50 

lidech, kterým bude přiřazen člen pracovní skupiny. Tomuto návrhu oponoval J. Chmel, který preferoval do 

skupin menší počet lidí (max. 20), kteří by se na akcích točili ve větších kruzích, aby byla větší možnost 

seznámení. Většinový názor se přiklonil k provedení úprav v duchu připomínek J. Chmela, návrhy budou 

předloženy a dále diskutovány v rámci FB skupiny. 

Při organizaci programu pro účastníky se počítá s pomocí katedry tělesné výchovy. Akademický program 

budou zajišťovat přizvaní učitelé zejm. z okruhu předmětů vyučovaných v prvním ročníku. K prezentaci 

spolků budou přizváni jejich zástupci; prod. Chromá zkontaktuje představitele spolků s oficiální žádostí 

o zajištění těchto prezentací. 
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Ad. VII. 

Pro náplň činnosti pracovní skupiny nadále sháníme grafika, který by pracoval zejm. na grafice brožur a 

dalších tištěných i elektronických materiálech; a koordinátora, který by dohlížel na průběžné plnění 

jednotlivých úkolů v oblasti prezentace, sledoval aktuální termíny, svolával schůze a zajišťoval vyhotovování 

zápisů ze schůzí. 

Ad. VIII. 

Svolání příští schůze celé skupiny proběhne dle potřeby. V průběhu března se svolá schůze skupiny pro 

přípravu seznamovacího kurzu, které se zúčastní také zástupci KTV. 

Zapsal: V. Hatina 

Schválila: prod. Chromá 



INFORMAČNÍ BROŽURA PRO UCHAZEČE

PRÁVNICKÁ FAKULTA
Univerzity Karlovy 

v Praze


